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بهرام حیدری رامشــه: در شــبی تاریخی و بــا کامبک در 
مقابل بارســا، یونایتد به دور بعدی لیگ اروپا صعود کرد؛ 
در حالی کــه ایــن بازی کیفیتی در ســطح لیــگ قهرمانان 
داشــت. دســت خالــی ژاوی در عناصر تهاجمــی و جو 
وحشــتناک اولدترافورد، در صعود یونایتــد به دور بعدی 
لیگ اروپا بی تأثیر نبود. بازی منچســتریونایتد - بارســلونا، 
یکــی از باکیفیت تریــن، زیباترین و جذاب تریــن بازی هایی 
بود که در حال حاضر در ســطح اروپا انجام شــده اســت. 
فوتبالی روان و تماشاگرپســند از ســوی هر دو تیم که ۹۰ 
دقیقــه پرالتهاب و شــورانگیز را برای هــواداران دو تیم و 
تماشــاگران تلویزیونی پدید آورد. هــر دو تیم با تمام توان 
بــازی کردند و در نهایت این شــاگردان اریک تن هاخ بودند 
که موفق شــدند برنده این مسابقه تماشایی شوند. سرعت 
بازی در این مســابقه به حدی زیاد بود که به نظر می رسید 
تماشــاگران داخل ورزشــگاه اولدترافــورد فرصتی برای 
نشستن رو صندلی های شان در طول ۹۰ دقیقه را نداشتند. 
منچستریونایتد با عزمی راسخ و مصمم پا به زمین گذاشت 
و مزد زحمات خود را گرفت و از آن طرف هم بارسا و ژاوی 
چیزی کم نگذاشتند. این بازی از آن دست فوتبال هایی بود 
که علاقه مندان به فوتبال دوســت داشتند بازی ساعت ها 
ادامه داشــته باشــد یا حداقل امکانی وجود داشــت که 
هیچ کدام از این دو تیم دوست داشــتنی در آخر مســابقه 
حذف نمی شــدند. نبود مهره های تهاجمی بارسا ازجمله 
پدری و دمبله و محرومیت گابی، تأثیر بسزایی در روند بازی 
بارسا داشــت. اوج دســت های خالی ژاوی را در تعویض 
آرائوخو با مارکوس آلونســو می توان مشــاهده کرد. جایی 
که هیچ مهره هجومی روی نیمکت نداشــت که بتواند به 
روند تهاجمی این تیم کمک کند. هرچند فرانک کسیه، دی 
یونگ و سرخیو بوسکتس بازی قابل قبولی ارائه دادند  ولی 
رافینیا شــب پرفروغی را ســپری نکرد. اشتباه یا بهتر است 
بگوییم عدم تلاش  مناســب او روی گل دوم یونایتد، خیلی 
زود منجر به تعویض او شد. اگرچه تعویض او و جایگزینی 
آنســو فاتی هم تأثیر چندانی روی روند بارســا نداشــت. 
هرچه بارسا در اسپانیا کم گل می خورد و موفق ظاهر شده 

اســت، در بازی های اروپایی اصلا آمار خوبی ندارد. آنها در 
ماه های اخیر از همه رقابت های اروپایی حذف شده اند.

اما آن طــرف، جو وحشــتناکی که هــواداران یونایتد 
در اولدترافــورد بــه وجــود آورده بودند، نوید یک شــب 

به شدت ســخت را برای بارســا می داد که همان طور هم 
شــد. یونایتد قهرمانانه بازی کرد و حتــی پس از دریافت 
گل از روی نقطــه پنالتــی از لواندوفســکی، هــم پا پس 
نکشــید و به شــدت جنگید. سیو تماشــایی دخیا که مانع 

گل زنی ژول کنده و گل تساوی بخش بارسا، یکی از بهترین 
صحنه های ایــن بازی بود که در تاریخ ثبت خواهد شــد. 
تأثیر بی چون و چرای کاســمیرو در روند رو به رشد یونایتد 
کتمان ناپذیر است. همچنین بازی خوب برونو فرناندز هم 
در کســب این نتیجــه تأثیر خیلی زیادی داشــت. البته در 
کنار اینها از تأثیر سرمربی موفق این تیم، تن هاخ نمی توان 
غافل شــد که باعث تحولی شگرف در یونایتد و شکوفایی 
این تیم و بازیکنان این تیم ازجمله مارکوس رشفورد شده 
اســت. القای یک روند سیســتمی مناسب که یونایتد را به 
یک تیم منســجم و متحد تبدیل کــرد. آنها آمار بی نظیری 
در بازی هــای اخیر به جا گذاشــتند و در ۱۸ بازی اخیر، ۱۶ 
پیروزی و دو تســاوی داشــته اند و در هر چهار جامی که 
در آن شرکت دارد که شــامل لیگ اروپا، پریمیر لیگ، جام 
حذفی و اتحادیه انگلیس شــانس قهرمانی دارند. اگرچه 
در این میــان یک قربانی بزرگ به اســم کریــس رونالدوی 
افســانه ای هم داشته است. تعویض های تن هاخ و دست 
باز او روی نیمکت در مقابل چشــمان سر آلکس فرگوسن 
باعث جشن پیروزی یونایتد شــد که انگار به فلسفه خود 
یعنی کسب قهرمانی برگشته است. گارمتچو و آنتونی دو 
تعویضی بســیار تأثیرگذار این تیم بودند و ضربه استثنائی 
و بی نقص آنتونی که متخصــص گل کردن چنین ضرباتی 
است، شــبی به یاد ماندنی برای طرفداران این تیم رقم زد. 
در این مســابقه برزیلی های یونایتد غوغــا کردند؛ آنتونی 
و فرد با زدن گل و کاســمیرو با بــازی تأثیرگذارش. با این 
تفاسیر به جرئت می توان گفت که غول یونایتد دوباره بیدار 
شــده است و ســودای قهرمانی را در سر دارد. تن هاخ در 
کمتــر از یک فصل این تیم را به خوبی احیا کرده اســت و 

نوید روزهای خوبی می دهد.
شاید فرصت بسیار مناســبی برای کسب یک قهرمانی 
اروپایــی باشــد که خیلــی هــم دور از ذهن نیســت. آیا 
در نهایــت یونایتد موفق می شــود در لیگ اروپــا با وجود 
رقبای قدرتمندی مثل آرسنال، لورکوزن، یونیون برلین، رم، 
یونتــوس و فاینورد و دیگر تیم های حاضــر در این مرحله 

قهرمان شود؟

تحریم  تلویزیون و پخش زنده فوتبال

دست خالی ژاوی و جو وحشتناک اولدترافورد

حذف آخرین بازمانده فوتبال ایران
فولاد ایستاده ذوب شد

صداوســیما سال هاســت از طریق تلویزیون، خاصه دو شــبکه ســه و ورزش سیما، 
تورنمنت های مختلف ورزشــی را پوشــش می دهد. دراین بین از آنجا که مخاطب رشته 
پرطرفداری مثل فوتبال به مراتب در مقایســه با سایر رشــته ها بیشتر است، بخش اعظم 
پخش تلویزیونی در ایران به این ورزش اختصاص یافته اســت. در طول هفته هم بارها از 
لیگ های مختلف اروپایی تا بازی هایی مانند لیگ قهرمانان آسیا، منهای رقابت های داخلی، 
از طریق همین دو شــبکه پخش زنده می شــود. البته که این پخش کردن ها نیز هرگز کار 
ساده ای نبوده و هیچ وقت هم برای تلویزیون بدون حرف و حدیث پیش نرفته است. همین 
حالا هم شایعات زیادی درباره صداوسیما مطرح است که این رسانه با شیوه های مختلف، 
خریدن حق پخش بازی های خارجی را دور می زند و تلاش می کند در این راستا، با کیفیت 
موجود، بازی ها را به دســت مخاطب برســاند. گو اینکه این کیفیت همیشه هم خوب از 
آب درنمی آید و بعضا مجبور می شــوند با پوشــاندن لوگو و کدهای ارسالی روی تصویر، 
بازی ها را پخش کنند. در این بین و با وجود شــایعات بسیاری که وجود دارد، مسئولان امر 
هم، دست زدن به کارهای غیرقانونی برای پخش بازی های فوتبال را رد کرده و گفته اند که 
در پی دستیابی به ارزان ترین فرکانس برای پخش زنده بازی های فوتبال خارجی هستند و 
موارد مطروحه پایه و اســاس درستی ندارد. فارغ از این مباحث، تحریم هایی که آمریکا در 

سال های اخیر متوجه تلویزیون ایران کرده هم مزید بر علت شده تا دردسرهای خاصی به 
وجود بیاید. یکی از بارزترین این دردســرها مربوط به اتفاق دو سال قبل است که تلویزیون 
با وجود داشتن قرارداد رسمی و پرداخت و مبادله، نتوانست از طریق قانونی فرکانس های 
پخش زنده تلویزیونی را در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا به دست بیاورد و کار به شکایت 
و شکایت کشی کشید. قبل از پرداختن به آن مورد ولی حالا خبر درخور توجهی در این زمینه 
منتشر شده که نشان می دهد آمریکا بخشی از تحریم های صداوسیما را برداشته است. این 
موضوعی است که مسئولان آمریکا به طور رسمی در ۲۴ ساعت اخیر آن را اعلام کرده اند. 
ند پرایس، ســخنگوی  وزارت امور خارجه آمریــکا، در روزهای اخیر درباره تمدید معافیت 
صداوسیما از تحریم ها به نکته ای اشاره کرده که شاید کار مسئولان این نهاد را برای پخش 
زنده بازی های فوتبال خارجی در ادامه مسیر ساده تر کند. او در بخشی از یک نشست خبری 
که مشــروح آن در ســایت وزارت امور خارجه این کشور منتشر شده، گفت: «این معافیت 
از ســال ۲۰۱۴ و بی وقفه ازســوی دولت قبلی آمریکا تمدید شده است. ما این معافیت را 
به صورت دوره ای بررســی می کنیم تا امکان اســتفاده از خدمات پخش ماهواره ای برای 
صداوسیما تحت حمایت سازمان بین المللی ارتباطات ماهواره ای فراهم شود. ما همچنان 
نگران نقش صداوسیما در سانسور دسترسی مردم به اطلاعات و نقش آن در نقض حقوق 

بشر هستیم. در حالی که این معافیت جزئی امکان ارائه خدمات ماهواره ای به صداوسیما را 
فراهم می کند، خود این سازمان و ریاست آن تحت تحریم های آمریکا قرار دارند که از جمله 
دلایل آن، نقش داشتن در سانسور و نقض حقوق بشر است». او با اشاره به تحریم های اخیر 
آمریکا علیه مقامات صداوسیما، از جمله پیمان جبلی، مدیر این سازمان، گفت: «ما از هر 
ابزاری که در اختیارمان باشد، برای پاسخ گوکردن مقامات ایران به دلیل آنچه نقش داشتن 
در نقض حقوق بشر و سانسور می دانیم، استفاده خواهیم کرد». درست است که با اعمال 
محرومیت بر تعدادی از مسئولان کنونی صداوسیما بخشی از تحریم ها پابرجا مانده است 
ولی اتفاق خوب در این زمینه، مربوط به جایی است که آمریکا تحریم دسترسی به بخش 
امــور ماهواره ای، یعنی همانجــا را که پیش تر برای پخش فوتبال ها دردســر ایجاد کرده، 
برداشته است. آن طورکه در بخش دیگری عنوان شده است، پس از لغو تحریم های آمریکا، 
ارائه خدمات ارتباط زمینی و فیبر نوری در خارج از ایران به صدا و سیما و انجام تراکنش های 

مربوط به امور ماهواره ای با این سازمان امکان پذیر می شود.
برای روشن ترشــدن کمک به پخــش فوتبال های خارجی در تلویزیون حالا می شــود 
اتفاقی را که سال ۱۳۹۹ رخ داد، ارزیابی کرد تا مشخص شود دست کم معافیت این بخش، 
می تواند به علاقه مندان به فوتبال کمک کند. شهریور ۱۳۹۹ بود که صداوسیما با کمپانی 
تجاری طرف قرارداد AFC که حق پخش بازی های لیگ قهرمانان آســیا را در آن زمان در 
اختیار داشــت، به مشــکل برخورد.   ماجرا از آن قرار بود که کمپانی «لاگاردر» که با اسامی 
مختلف از جمله WGS و SPORT5 در خاورمیانه مشغول فعالیت بود، تلویزیون ایران را 
در فهرست ســیاه قرار داد و اعلام کرد فرکانس های زنده بازی های لیگ قهرمانان آسیا را 
در اختیار این نهاد قرار نخواهد داد. بهانه این کمپانی که نزدیک به دو دهه با کنفدراسیون 
فوتبال آســیا همکاری می کرد، این بود که چون ایران در فهرســت تحریم های بین المللی 
قرار گرفته، آنها هم اجازه ندارند فرکانس های پخش زنده را به سازمان صداوسیمای ایران 
بدهند. آن اتفاق در شــرایطی رقم خورد که به دلیل شیوع ویروس کرونا، ادامه بازی های 
لیگ قهرمانان آســیا به صورت متمرکز در قطر برگزار می شــد و طبق معمول حق پخش 
این بازی ها هم در اختیار لاگاردر بود. البته داستان تحریم کردن تلویزیون ایران در آن برهه 
نکات عجیبی هم داشــت که با کنار هم قراردادن آنها نتیجه ای متفاوت حاصل می شــد. 
اولین مورد عجیب این داســتان این بود کــه این کمپانی تا قبل از تعطیلی مرحله گروهی 
لیگ قهرمانــان به دلیل ویروس کرونا، فرکانس ها را طبق قرارداد قبلی که با فدراســیون 
فوتبال و تلویزیون ایران داشــت، در اختیار صداوســیما قرار مــی داد. با این حال لاگاردر از 
زمانی که قرار شــد بازی ها به صورت متمرکز در قطر برگزار شــود، پایش را در یک کفش 
کرد و قرارداد منعقد شــده با تلویزیون ایران را به صورت یک طرفه فسخ کرد و خبر داد که 
صداوســیما نمی تواند بازی ها را به صورت زنده پخــش کند. در این بین، تلویزیون ایران هم 
با بی توجهی به این موضوع همچنان به پخش  زنده بازی ها ادامه می داد؛ مســئولان این 
سازمان اعتقاد داشتند که قرارداد قبلی شان با لاگاردر پابرجاست و آنها به بهانه تحریم که 
نه بین المللی بلکه تحریم یک جانبه آمریکاســت، نمی توانند سر خود قرارداد را به صورت 
یک طرفه فسخ کنند. نکته مبهمی که آن زمان در آن پرونده رو شده بود، این بود که با وجود 
اعلام رسمی در شــهریورماه ۱۳۹۹، مشخص شده بود که این کمپانی یک ماه قبل تر نامه 
فسخ قراردادش را به صداوسیمای ایران فرستاده و آنها را در جریان این موضوع قرار داده 
بود که از این به بعد نمی تواند فرکانس های زنده بازی های لیگ قهرمانان آسیا را در اختیار 
آنها بگذارد. اگرچه تلویزیون بازی های همان دوره را بدون وقفه و هراس پخش کرد ولی از 
لحاظ قانونی به مشکلات زیادی برخورد که حل وفصلش انرژی زیادی گرفت. این موضوع 
فقط بخشــی از اتفاقاتی بود که تحریم فرکانس های تلویزیون برای علاقه مندان به فوتبال 
به دنبال داشــت و به نظر می رسد با رفع این محدودیت در ادامه دست کم علاقه مندان به 
فوتبال از یک ســو و تورنمنت های مهم ورزشی از سوی دیگر،  بتوانند دسترسی راحت تر و 
البته باکیفیت تری به تصاویر ورزشی داشته باشند. اینها در شرایطی است که تلویزیون هم 
بخواهد از طریق مجاری قانونی رو به پخش بازی های فوتبال بیاورد که مجبور به پوشاندن 

لوگو یا قطع کردن های گاه و بی گاه نشود.

شنبه
۶  اسفند  ۱۴۰۱

سال بیستم      شماره ۴۵۰۴

تیم فوتبال فولاد خوزســتان که تنها نماینده ایــران در مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان آسیا بود، شامگاه پنجشنبه در دوحه قطر به مصاف تیم الهلال عربستان رفت 
و یک بر صفر شکســت خورد. فولادی ها که در این دیدار بدون سرمربی مستعفی خود 
به میدان رفتند، برابر تیم پرستاره و گران قیمت الهلال نمایش خوبی داشتند؛ اما در پنج 
دقیقه پایانی مقاومت شــان شکست و گل شکســت را پذیرفتند تا از دور مسابقات کنار 
بروند. این نتیجه در شــرایطی رقم خورد که بســیاری تصور می کردند با توجه به قدرت 
الهلال و البته رفتار جواد نکونام با باشــگاه فولاد، نتیجه ای عجیب رقم بخورد؛ اتفاقی 

که نه تنها رخ نداد؛ بلکه اگر فولادی ها خوش شانس بودند، می توانستند حتی برنده بازی 
هم شــوند. این موضوعی بود که حمید رجبی، سرمربی فولاد، در این دیدار در کنفرانس 
خبری به آن اشاره کرد و گفت: تیم عربستانی را آنالیز خوبی کرده بودیم؛ اما تیم الهلال 
تغییر تاکتیک داده بود. با این حال توانستیم در جریان بازی تغییر تاکتیک بدهیم و حریف 
را کنترل کنیم. از بازیکنانم تشــکر می کنم؛ چرا که آنها با جان و دل بازی کردند. نشــان 
دادند که فوتبالیســت های ایران مایه افتخار مردم ایران هستند. رقابت نابرابری داشتیم. 
آنها بازیکنان باکیفیتی داشــتند؛ اما شانس گل ما به الهلال برتری داشت. شاید اگر دقت 

می کردیم، نتیجه بازی فرق می کرد و می توانســتیم برنده بازی باشــیم. ما می دانستیم 
الهلال چطور بازی می کند و در این بازی مهاجم خود را تغییر داد و تقریبا بدون مهاجم 
بازی کرد. این اتفاق کار ما را خیلی ســخت کرد. فکر می کنم دیاز مربی خیلی باهوشی 
اســت. حمید رجبی درمورد سرمربیگری این تیم گفت: درمورد این موضوع باید باشگاه 
نظر بدهد و شرایط را بررســی کند. باید از نکونام سرمربی قبلی تشکر کنم. او نشان داد 
تیم شایســته ای ساخته و در فوتبال آسیا در دو، سه سال گذشته به همه نشان دادیم که 

تیم سرسختی هستیم. این شایستگی و جایگاه فولاد مدیون حضور نکونام بوده است.

اخـبـار  بـرگـزیـده

در حادثه سقوط بالگرد در بافت رقم خورد
خون ریزی مغزی وزیر ورزش 

و درگذشت مدیر کل حوزه ریاست
بالگرد حامل وزیر ورزش عصر پنجشنبه هنگام فرود در مجموعه ورزشی شهرستان 
بافت ســقوط کرد و برخی سرنشینان آن زخمی شدند که به مراکز درمانی انتقال یافتند. 
در همان ساعات اولیه انتشار خبر، مدیرعامل سازمان جمعیت هلال  احمر استان کرمان 
گفته که متأســفانه یک نفر از سرنشــینان این بالگرد جان خود را از دست داده است. به 
گزارش ایســنا، رئیس اورژانس کرمان گفت: وزیر ورزش در نتیجه ســانحه بالگرد دچار 
خون ریزی مغزی شده و کار انتقال او از بافت به مراکز درمانی استان در حال انجام است. 
همچنین اسماعیل احمدی، مدیر کل حوزه ریاست وزیر ورزش، از آسیب دیدگان سانحه 
بالگرد حامل وزیر ورزش بود که در این حادثه جان باخته اســت. شــاهدان عینی عنوان 
کرده بودند بالگرد موقع نشســتن کنترل خود را از دست داده است. استاندار کرمان هم 
دراین باره گفت: بالگرد یک بار می نشــیند و سپس دوباره بلند می شود که موقع نشستن 
دوباره دچار سانحه می شود. علت حادثه در دست بررسی است. اگرچه گمانه زنی درباره 
تعــداد مصدومان زیاد بــود، ولی جمعیت هلال احمر اعلام کرده اســت ۱۶ نفر در این 
حادثه مصدوم شده اند. علاوه  بر حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان، مسئول امور اداری 
و استخدامی وزارت ورزش و جوانان، نماینده شهر بافت در مجلس، علیرضا پورسلمان 
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان یزد و رئیس فدراسیون شمشیربازی به همراه 

تعدادی از اصحاب رسانه در هلی کوپتر بودند.
حال مدیرکل ورزش کرمان خوب نیست

دکترســیدمحمد صابری، رئیس اورژانس کرمان دربــاره وضعیت مدیر کل ورزش و 
جوانان این اســتان گفت: بافت ریه میثم پاریزی آســیب جدی دیده و وضعیت مناسبی 
ندارد و وضعیتشــان نگران کننده اســت. او درباره آخرین وضعیت وزیر ورزش و جوانان 
گفت: هنوز وضعیت هوشــیاری دکتر سجادی تغییری نکرده اما جای نگرانی نیست. او 
درباره وضعیت مدیرکل ورزش و جوانان اســتان کرمان نیــز اظهار کرد: بافت ریه میثم 
پاریزی آســیب جدی دیده و وضعیت مناسبی ندارد و وضعیتشــان نگران کننده است. 
رئیس اورژانس کرمان با اشــاره به وضعیت مناسب ســایر مصدومان از جمله مدیران 
کل ورزش و جوانان یزد و آذربایجان شــرقی گفت: تاکنون شــش مصدوم از بیمارستان 

ترخیص شده اند.
تشریح آخرین وضعیت مصدومان از زبان وزیر بهداشت

روز گذشــته همچنین وزیر بهداشــت با حضور در بیمارستان شــهید باهنر کرمان از 
نزدیک در جریان وضعیت ســلامتی مصدومان سانحه سقوط بالگرد حامل وزیر ورزش 
قرار گرفت. بهرام عین اللهی در حاشیه عیادت از مصدومان سانحه سقوط بالگرد حامل 
وزیر ورزش در بیمارســتان شــهید باهنر کرمان گفت: حادثه بسیار تلخ و سنگینی بوده 
اســت و متأســفانه این واقعه حدود ۱۹ نفر مصدوم و یک نفر فوتی داشــته است. او با 
اشــاره به اقدامات درمانی حوزه سلامت شهرســتان بافت در همان زمان اولیه حادثه 
ادامه داد: انتقال مصدومان به خوبی به کرمان انجام شــده و باعث شد که فوتی دیگری 
در این واقعه نداشــته باشیم. وزیر بهداشت و درمان بیان کرد: تقریبا ۹ نفر از مصدومان 
در ICU بســتری شده اند و نسبتا حال چهار نفر از جمله وزیر ورزش، مدیران کل ورزش 
و جوانان اســتان های کرمان و آذربایجان شــرقی مساعد نیســت و ۱۰ نفر نیز در بخش 
بستری بودند که بیشتر آنان ترخیص شده اند و اکنون چهار مصدوم در بخش بیمارستان 
بســتری هستند. او با اشاره به اقداماتی که برای وزیر ورزش انجام شده، گفت: ضربه به 
سر دکتر سجادی خیلی شدید نبوده و خون ریزی او بسیار خفیف است و احتیاج به عمل 
جراحی ندارد و یکی از مهره های گردنشــان دچار شکســتگی خفیف شده (مهر c۲) و 
بیشــترین ضربه به سینه ایشان خورده و حدود ۳۰ درصد از ریه دچار صدمه شده است. 
اما در مجموع با توجه به رســیدگی های فوق تخصصی خیلی خوب مســئولان سلامت 
کرمان، علائم حیاتی شان استیبل است و سطح هوشیاری شان بهتر است و در زمان قطع 

دارو سطح هوشیاری دکتر سجادی بالای ۹ است و خطر برطرف شده است.

کمک قزاقستان به بسکتبال ایران 
با شکست برابر چین

تیم ملی بسکتبال قزاقستان نتیجه دیدار مقابل چین در انتخابی جام جهانی را واگذار 
کرد. این شکســت خطر ناکامی قطعی ایران برای صعــود را کم رنگ کرد. در چارچوب 
پنجره ششــم و پایانی مسابقات بســکتبال انتخابی جام جهانی، روز پنجشنبه تیم ملی 
قزاقســتان در رقابت با چین با نتیجه ۷۱ بر ٥۹ متحمل شکست شد. قزاقستان در کوارتر 
سوم و چهارم دیدار برابر چین صاحب برتری شد اما به خاطر شکست در نیمه نخست، 
نتیجه نهایی بازی را واگذار کرد. این شکست در حالی برای قزاق ها رقم خورد که تیم ملی 
بسکتبال ایران نیز نتیجه دیدار برابر ژاپن را واگذار کرده بود، به این ترتیب و با شکستی که 
قزاقستان متحمل شد، ایران می تواند همچنان امیدوار به صعود باشد، البته در صورتی 
که دیدار هفتم اســفند برابر چین را با برد تمام کند. بســکتبال ایران در مرحله نخست 
انتخابی جام جهانی نتیجه هر دو دیدار رفت و برگشــت برابر قزاقســتان را واگذار کرد و 
حالا همین دو شکســت دور از انتظار، تکلیف تیم ایــران را برای صعود به اما و اگرهای 

مربوط به تیم قزاقستان و عملکرد این تیم منوط کرده است.

حضور بانوان هوادار در تمرین استقلال
تمرین دیروز اســتقلال در شرایطی برگزار شــد که بانوان هوادار از نزدیک شاهد روند 
فعالیت شاگردان ســاپینتو بودند. در حاشیه این تمرین مدیرعامل آبی پوشان با معاونان 
خود در کمپ حجازی تشــکیل جلســه داد و درباره مســائل این تیم به بحث و تبادل 
نظــر پرداخت. به گــزارش ایرنا، تمرین دیروز اســتقلال با نظــر مدیرعامل و هماهنگی 
صورت گرفته با ســرمربی آبی پوشان در حضور هواداران برگزار شد. در ابتدای این تمرین 
بانوان هوادار اســتقلال نیز حضور داشتند که با هماهنگی های صورت گرفته در بخشی 
مجزا و مخصوص مستقر شده و تیم محبوب خود را تشویق کردند. حضور بانوان هوادار 
استقلال موجب شد سایر هواداران از شعارهای مرسوم فوتبالی خودداری کرده و فضایی 

سالم را در تمرین استقلال رقم بزنند.

گل محمدی: برخی مسائل داخل و خارج باشگاه 
باعث شده سکوت کنم

ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس درباره غیبتش در نشســت خبری پــس از بازی 
با ســپاهان در جام حذفی توضیح داد. یحیی گل محمــدی درباره پیروزی مهم تیمش 
مقابل ســپاهان در یک هشتم جام حذفی گفت: خوشبختانه با تلاش زیاد تیم و حمایت 
هواداران برد خوبی به دســت آوردیم و خوشــحالیم که به مرحله بعد صعود کردیم. 
گل محمدی افزود: شــادی این برد تقدیم به همه هواداران عزیزمان که از ابتدای فصل 
در کنار پرســپولیس و حامی اعضای تیم بوده اند. او در پاســخ به اینکه «چرا بعد از برد 
در نشست خبری حاضر نشد؟» گفت: هیچ دلیل خاصی نداشت. من ابتدا از خبرنگاران 
محترم عذرخواهی می کنم که نتوانستم در نشست حاضر شوم. فقط به خاطر یک سری 
مسائلی که داخل و خارج از باشگاه رخ داده بود، خواستم فعلا صحبت نکنم تا به تیم 
فشار وارد نشود اما به زودی درباره همه چیز حرف خواهم زد. سرمربی پرسپولیس اضافه 
کــرد: هواداران عزیز هم بدانند که تمام تلاشــمان را می کنیم که در هر دو جام پرقدرت 

ادامه دهیم و در پایان فصل خوشحالشان کنیم.

فـوتـبـال در امـروز
لسترسیتی – آرسنال ۱۸:۳۰

بورنموث – منچسترسیتی ۲۱:۰۰
کریستال پالاس – لیورپول ۲۳:۱۵

رئال مادرید – اتلتیکومادرید ۲۱:۰۰

هوفنهایم – دورتموند ۱۸:۰۰
امپولی – ناپولی ۲۰:۳۰

ضمک – النصر ۱۹:۰۰

قرعه کشی یک هشــتم نهایی لیگ اروپا و لیگ کنفرانس 
توجه هواداران را به خود جلب کرده است. حضور نام های 
بزرگ در گوی های قرعه کشــی، این بار هم وجود دارد. همه 
علاقه دارند که بدانند تیم های بزرگی مانند منچستریونایتد، 
آرســنال یــا رم در دور بعد با چه قرعــه ای روبه رو خواهند 
شد. بر اساس قرعه کشی انجام شــده، دیدارهای این دور از 

رقابت ها به شرح زیر است:
سویا - فنرباغچه

یونیون برلین - یونیون سنت گیلویز

یوونتوس - فرایبورگ
لورکوزن - فرانس واروش

اسپورتینگ لیسبون - آرسنال
منچستریونایتد - رئال بتیس

رم - رئال سوسیداد
شاختار - فاینورد

دور رفت مرحله یک هشتم نهایی قرار است پنجشنبه ۹ 
مارس (۱۸ اسفند) و بازی های برگشت پنجشنبه ۱۶ مارس 

(۲۵ اسفند) برگزار شود.

قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی لیگ اروپا
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